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معدل الالتحاق الإجمالي في المرحلة الأساسية حسب المنطقة للأعوام الدراسية 1995
/1996-1999/2000
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Gross Enrollment Rate in the Basic Stage by Region for Scholastic Years 1995/1996-1999/2000

تنويه: عند حساب معدل الالتحاق الاجمالي في المرحلة الاساسية في الضفة الغربية لا يشمل الطلبة في مدارس المعارف والبلدية الاسرائيليتين في القدس الشرقية لاسباب خارجة عن ارادتنا.

Note: The calculated gross enrollment rate in basic stage in the West Bank dose not include the students in Municipality and Culture Committee schools in East Jerusalem for reason not of our control. 
معدل الالتحاق الصافي في رياض الأطفال حسب المنطقة للأعوام الدراسية 1996
/1997-1999/2000
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Net Enrollment Rate in Kindergartens by Region in the Scholastic Years 1996/1997-1999/2000

نسبة التسرب من المرحلة الأساسية حسب المنطقة للأعوام الدراسية
 1994/1995-1998 /1999
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Percentage of Drop--Outs at the Basic Stage by Region for the Scholastic Years 1994/1995-1998/1999
نسبة التسرب من المرحلة الثانوية حسب المنطقة للاعوام الدراسية 1994/1995-1998/1999
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Percentage of Drop--Outs at the Secondary Stage by Region for the Scholastic Years 1994/1995-1998/1999
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